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TAHÁK na přípravu sešitu
k tréninku 30 otázek

WHAT / WHEN / WHERE / WHY / HOW / 
HOW OFTEN / HOW LONG / WHAT TIME

 DO(ES) / DID / WILL

 I / YOU / HE / SHE / IT / WE / THEY

 PLAY / COOK / FLY / STAY / GO ...
(+ dalších pět modrých sloves ze strany 3)

 GOLF / DINNER / ON HOLIDAY / 
AT THE HOTEL / TO THE CINEMA ...

(+ červeně zvýrazněná slova ze strany 3) 

www.anglictinasmarikou.cz/anglictina

Používáte rádi učební pomůcky?
Mrkněte na obrázkové kartičky či komiksy:

Nastříhejte prvních 10 stran sešitu 
a na jednotlivé dílky stránek napište následující slova:
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           JÍT DO KINA                    GO TO THE CINEMA

HRÁT GOLF                           PLAY GOLF

Ona hraje golf?
Kde jste hráli golf?

Kdy si zahrajeme golf?

Does she play golf?
Where did you play golf? 
When will we play golf?

VAŘIT VEČEŘI                     COOK DINNER

On uvařil večeři?
Proč budeš vařit večeři?

V kolik hodin vaří večeři? (oni)

Did he cook dinner?
Why will you cook dinner?

What time do they cook dinner? 

LETĚT NA DOVOLENOU            FLY ON HOLIDAY

             ZŮSTAT/(PO)BÝT                 STAY AT THE HOTEL
                 NA HOTELU

Létá na dovolenou? (on)
Kdy letěla na dovolenou?

Kam poletíme na dovolenou?

Zůstali jste na tom hotelu?
Jak dlouho budeš na tom hotelu?

Jak často bývají na hotelu?
 

Proč jste šli do kina?
Půjde do kina? (on)

Kam chodíte do kina?

Does he fly on holiday?
When did she fly on holiday?
Where will we fly on holiday?

Why did you go to the cinema?
Will he go to the cinema?

Where do you go to the cinema? 

Did you stay at the hotel?
How long will you stay at the hotel?
How often do they stay at the hotel?
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       UČIT SE ANGLICKY          LEARN ENGLISH

    PRACOVAT Z DOMOVA        WORK FROM HOME

Vy pracujete “na home-office”?
Kdy bude pracovat z domova? (on)
Jak dlouho si pracovala z domova?

Do you work from home? 
When will he work from home?

How long did you work 
from home?

             SEJÍT SE S PŘÁTELI              MEET FRIENDS

Jak často se scházíš s přáteli?
Kdy se potkáme s přáteli?

Sešla se s přáteli?

How often do you meet friends?
When will we meet friends?

Did she meet friends?

   VYZVEDNOUT DĚTI               PICK UP KIDS

            ODLOŽIT JEDNÁNÍ                   POSTPONE 
                                                               THE MEETINGS

Vyzvednou děti? (oni)
V kolik hodin si vyzvedl děti?

Kde vyzvedáváte děti? 

On odloží ta jednání?
Proč odložili ta jednání?

Jak často odkládá jednání? (ona)

 

Jak se učíš anglicky?
Jak dlouho se učili anglicky?

Kdy se budeme učit anglicky?

Will they pick up kids?
What time did you pick up kids?

Where do you pick up kids?

Will he postpone the meetings?
Why did they postpone the ...?
How often does she postpone 

the meetings?

How do you learn English?
How long did they learn ...?

When will we learn English?
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www.anglictinasmarikou.cz

milovnice_mluvnice

Pro další inspiraci a tvorbu mě sledujte :)

milovnice_mluvnice

marika@anglictinasmarikou.cz
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